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Een Nieuw Jaar 
 

ls de Nieuwsbrief via de mail 
of nog via de brievenbus bij 

u binnenkomt, is 2019 alweer 
begonnen. Daarom wens ik u 
een voorspoedig, gezond en ge-
zegend 2019 toe. 
In de eerste helft van 2019 zijn er 
twee verkiezingen, zowel voor de 
Provinciale Staten als voor de Water-
schappen. Daarnaast zijn er ook ver-
kiezingen voor de Eerste Kamer. Zo-
als iedereen weet, worden de leden 
van de Eerste Kamer – de senatoren 
– niet rechtstreeks gekozen, maar 
door de leden van de Provinciale Sta-
ten, de zogenaamde getrapte verkie-
zingen. De verkiezingen voor de Pro-
vinciale Staten zijn sowieso van be-
lang voor het besturen van de provin-
cie, maar ook voor de verhoudingen 
binnen de Eerste Kamer. Hoewel deze 
kamer ook wel de kamer van reflectie 
wordt genoemd, wordt er toch steeds 
meer gekeken naar de verhouding 
tussen regeringsfracties en oppositie. 
Voor zover ik dat vroeger geleerd 
heb. De Eerste kamer komt bijeen, 
zoals het wordt omschreven, om de 
wetsontwerpen die 
al door de Tweede 
Kamer zijn aange-
nomen, nog eens te 
bespreken en er-
over te stemmen. 
Ze letten daarbij 
vooral op de techni-
sche kanten van 
het voorstel: de 
deugdelijkheid en samenhang met 
andere wetten. Verder zijn er nog een 
aantal interessante feiten over het 
ontstaan van de Eerste Kamer, maar 
het gaat te ver om deze in dit voor-
woord te vermelden. Het enige wat 
tegenwoordig wel meespeelt, is dat 
het erop lijkt dat de Eerste Kamer 
meer en meer een politiek stempel 
begint te krijgen. Zeker nu ook met 

het naderen van de verkiezingen 
steeds vaker wordt gesproken over 
de verhouding in de Eerste Kamer 
tussen de regeringspartijen en de 
oppositie. Wat door de Tweede Ka-
mer is aangenomen – met tegenzin 
van de oppositie – kan bij een meer-
derheid van de oppositie in de Eerste 
Kamer worden tegengehouden of 
weggestemd. Het zal daardoor mijns-
inziens een wat meer politiek karakter 
krijgen in plaats van, zoals het zo 
fraai werd genoemd, reflectie. Overi-
gens geeft dit wel het belang aan van 
de verkiezingen voor de Provinciale 
Staten. Eigenlijk kan gesteld worden, 
dat de kiezer met stemrecht, twee 
keer kiest. 
 

aar wat wij zeker niet mogen 
vergeten, zijn de verkiezingen 

voor de Waterschappen. In deze 
Nieuwsbrief is een artikel opgenomen 
van de lijsttrekker, Frank Frowijn, van 
het CDA over de verkiezingen voor de 
Waterschappen en het belang daar-
van. Als Nederlanders vinden wij het 
heel gewoon om onder de zeespiegel 
te leven en vinden het heel gewoon 
dat alles goed gaat. Maar er komt 

heel veel voor kijken 
om ons ‘droge voe-
ten’ te laten houden 
en hier spelen de 
Waterschappen een 
belangrijke rol bij. 
Daarom, denk niet 
het zijn maar verkie-
zingen voor het Wa-
terschap, neen, bin-
nen deze colleges 

worden wezenlijke besluiten geno-
men, die van belang zijn om er voor 
te zorgen dat wij hier veilig zonder 
wateroverlast kunnen wonen. De 
kandidaten op de CDA-lijst voor de 
verkiezingen voor het Waterschap 
rekenen op uw steun.  
 

Jan Schuuring, voorzitter 
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Programma begroting 
2019 – 2022 

 

ijdens de gemeenteraads-
vergadering van 7 en 8 

november 2018 is de program-
mabegroting 2019 – 2022 be-
sproken. Zoals gebruikelijk 
werd begonnen met de Alge-
mene Beschouwingen. Daarbij 
krijgt elke politieke partij de 
gelegenheid in maximaal 5 
minuten zijn toekomstvisie 
voor het voetlicht te brengen. 
Hieronder vindt u de bijdrage 
van Pascal Verkroost, fractie-
voorzitter van het CDA in de 
gemeenteraad van Purmerend.  

De redactie 
 

 
 

Fractievoorzitter Pascal Verkroost 
tijdens de Algemene Beschouwingen 

 
Beste allemaal, 
2018 was een bijzonder en 
bewogen jaar! Waarin wij 
ons, als CDA, hard hebben 
gemaakt voor het behouden 
en versterken van onze his-
torische binnenstad. Dat we 
daarin niet alleen staan, 
hebben wij mogen ervaren 
tijdens de verkiezingen. 
Hierbij wil ik al onze kiezers 
bedanken voor hun steun. 
 

e staan nu aan het begin 
van een nieuwe bestuurs-

periode, tijd dus om met u 
vooruit te kijken naar wat wij 
als CDA belangrijk vinden. Dat 
doe ik aan de hand van drie 
onderwerpen die ons aan het 
hart liggen: wonen, de openba-
re ruimte en cultuur. Met als 
rode draad daar doorheen de 
verbinding tussen mensen. 

Een historische binnenstad gaat 
namelijk niet alleen over oude 
gebouwen, maar bepaalt onze 
identiteit, zoals de beplanting 
en de bomen bepalen hoe wij 
onze openbare ruimte ervaren. 
Een openbare ruimte die moet 
uitnodigen en aanzet tot bewe-
gen en ontmoeten. Een stad 
waarin kunst en cultuur zorgt 
voor verbinding, als het cement 
dat de stenen bij elkaar houdt 
in een huis. 
 

Dat is de stad waaraan het CDA 
samen met u wil verder bou-
wen. Ik neem u graag mee 
langs de drie eerdergenoemde 
onderwerpen: wonen, openbare 
ruimte en cultuur. Om te laten 
zien hoe het CDA hier invulling 
aan wil geven. 
 

Wonen 
e zien dat de afgelopen 
jaren de wachtlijsten voor 

een woning alleen maar zijn 
toegenomen. Het wordt tijd om 
daar verandering in te brengen. 
Het CDA wil daarom volop in-
vesteren in het bouwen van 
woningen en is in dat kader ook 
bereid om de portemonnee te 
trekken en dat zo te stimuleren. 
We vinden het dan ook goed 
dat hiervoor geld is opgenomen 
in de begroting. Daarbij stuurt 
het CDA doelbewust op mini-
maal 30% sociale huur en 30% 
doorstroomwoningen, oftewel 
middel dure huur en betaalbare 
koopwoningen. Om zo voor alle 
Purmerenders te bouwen. 
 

Nu versnellen betekent echter 
niet dat de woningen er morgen 
staan. Om de huidige woning-
krapte terug te dringen, blijft 
het CDA zich ook inzetten voor 
tijdelijke woningen en helpen 
wij starters met een startersle-
ning vanuit de gemeente. Voor 
het CDA is wonen echter meer 
dan alleen huizen. Natuurlijk, 
zonder huizen kun je niet wo-
nen. Maar een stad zonder the-
ater, een park of een andere 
openbare plek om elkaar te 
ontmoeten heeft geen ziel. 
 

Openbare ruimte 
et CDA waakt ervoor dat 
we elk stukje groen be-

bouwen. Juist groen is belang-
rijk om onze stad leefbaar en 
aantrekkelijk te houden. Wij 

zijn dan ook blij om te zien dat 
er in de begroting volop wordt 
ingezet op het wegwerken van 
het achterstallig onderhoud in 
de openbare ruimte. Het CDA 
denkt dat we hiermee een be-
langrijke eerste stap zetten, 
maar realiseert zich terdege dat 
er de komende jaren nog veel 
meer geïnvesteerd moet wor-
den om het gewenste niveau in 
de openbare ruimte te halen. 
 

Wat het CDA betreft, zetten we 
met deze inhaalslag meteen in 
op een buitenruimte die nog 
meer uitnodigt en aanzet tot 
bewegen en ontmoeten. Zodat 
we daarmee de sociale cohesie 
van de stad verder kunnen ver-
sterken en de ruimte geven aan 
onze samenleving. 
 

Cultuur 
oor het CDA heeft cultuur, 
naast een intrinsieke waar-

de, ook een hele belangrijke 
maatschappelijke functie. Het 
brengt mensen bij elkaar en 
zorgt daarmee voor verbinding. 
Cultuur is van en voor iedereen. 
Waarmee het bijdraagt aan de 
kwaliteit van de leefomgeving 
en de ontwikkeling van mensen. 
 

Het CDA wil daarom dat alle 
kinderen de kans krijgen om 
zelf verschillende vormen van 
cultuur te ervaren. Met theater, 
muziek of dans leren kinderen 
zich op een andere manier te 
uiten. Hierbij gaat het juist niet 
om de schoolse zaken, maar 
om het ontdekken en ontwikke-
len van talenten op een heel 
ander gebied. Waardoor kin-
deren zich in de volle breedte 
kunnen ontwikkelen, zich beter 
kunnen uiten en daarmee meer 
zichzelf kunnen zijn. 
 

 
Juist daarom is het voor het 
CDA zo belangrijk dat we het 
cultuuraanbod op scholen ver-
ruimen. 
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Tot slot 
 

et CDA is een partij die 
midden in de samenleving 

staat en die gelooft dat we 
Purmerend alleen beter kunnen 
maken als we dit samen doen, 
want alleen samen kunnen we 
meer. Daarbij moeten we zeker 
niet uit het oog verliezen dat 
we al in een stad wonen waar 
heel veel mooie en goede din-
gen gebeuren. Dat moeten we 
koesteren en vooral uitbouwen! 
 

 
 

Pascal Verkroost 
 

Voor het CDA ligt de basis hier-
voor bij de vele mensen die zich 
belangeloos inzetten voor onze 
samenleving. Deze mensen 
verdienen onze waardering! 
Daarom komt het CDA met een 
wijzigingsvoorstel om het lokaal 
compliment, waarbij vrijwil-
ligersprojecten in het zonnetje 
worden gezet, uit te breiden. 
Zodat niet alleen de winnaar 
een prijs krijgt, maar alle tien 
genomineerden. 
Zo spreken we onze waardering 
uit, niet alleen naar deze tien 
initiatieven, maar naar alle 
mensen die zich belangeloos 
inzetten voor Purmerend! 
 

Namens de CDA-fractie, 
Pascal Verkroost 

 
Parkeren in de binnenstad 
 

én van de belangrijke 
dossiers voor het CDA 

waar ik mij, als wethouder, 
de afgelopen maanden heel 
veel mee bezig heb gehou-
den is parkeren in onze bin-
nenstad.  
In de binnenstad staat de ko-
mende jaren veel woningbouw 
gepland. Iets wat we gezien de 
tekorten op de woningmarkt 

ook graag willen. Niet alleen 
hebben we de woningen hard 
nodig, maar het biedt ook nog 
eens kansen om die plekken in 
onze stad die er nu niet goed 
uitzien aan te pakken.  
Parkeren is één van de grote 
vraagstukken die bij deze ont-
wikkelingen hoort. De ruimte is 
schaars en bouwen betekent 
dus vaak dat dit ten koste gaat 
aan parkeerplaatsen, terwijl 
iedere woning ook nog eens een 
eigen parkeerbehoefte met zich 
meebrengt. Een extra complice-
rende factor is het slechte 
nieuws dat de tijdelijke par-
keergarage ’t Lammetje nu echt 
op is en in januari zal verdwij-
nen samen met 105 parkeer-
plaatsen. De timing hiervan is 
onverwacht en komt eigenlijk 
twee jaar te vroeg. Opnieuw 
iets tijdelijks neerzetten kost 
minimaal 2 miljoen euro. Dat is 
veel geld voor een tijdelijke 
voorziening. Geld dat ik liever 
direct stop in een permanente 
oplossing. De ontstane situatie 
grijpen we nu aan om op korte 
termijn tot een goede structu-
rele ondergrondse parkeerop-
lossing te komen bij de Scha-
penmarkt, gecombineerd met 
de herinrichting van de ruimte 
boven de grond. Deze plek is 
zeer geschikt voor woningbouw 
met mogelijk een andere func-
tie op de begane grond. Feit is 
wel dat de parkeerdrukte in het 
centrum hoger wordt en vraagt 
om maatregelen.  
Hierbij kies ik voor de vol-
gende koers: optimaliseren, 
compenseren en beïnvloeden. 
 

 
 

’t Lammetje 
 

Optimaliseren 
ebleken is dat we de aan-
wezige parkeerplaatsen in 

het centrum nog niet optimaal 
benutten. Zo staat zelfs op de 
drukste momenten de parkeer-
garage Claxonate voor de helft 
leeg en is het voor veel mensen 
niet bekend dat je ook in de 

avonduren kunt parkeren in de 
Eggertgarage. Met een parkeer-
verwijssysteem en meer inzet-
ten op communicatie gaan we 
hier verandering in aanbrengen. 
Daarnaast gaan we kijken of 
ook de openingstijden van de 
parkeergarage Claxonate ver-
ruimd kunnen worden. 
 

 
 

Parkeergarage Claxonate 
 

Compenseren  
ls er door herinrichting par-
keerplekken verdwijnen, 

moeten die elders worden ge-
compenseerd. Dat willen we 
doen door een nieuwe parkeer-
garage te bouwen. Meest kans-
rijke plekken zijn de Schapen-
markt (ondergronds) en nabij 
het stadhuis (verschillende va-
rianten mogelijk). Dat zijn ook 
de plekken waar de meeste 
parkeerplaatsen verdwijnen. De 
parkeerplekken bij het stadhuis 
moeten ook geschikt worden 
voor langparkeerders, voor 
mensen die een dagkaart ko-
pen. Er is inmiddels een onder-
zoek gestart naar de realisatie 
van een parkeergarage op de 
genoemde locaties. Daar wil ik 
veel vaart mee maken, zodat er 
begin volgend jaar een concreet 
voorstel ligt om zo snel moge-
lijk een nieuwe parkeergarage 
te realiseren.  
 

Beïnvloeden 
aast optimaliseren en com-
penseren willen we stimu-

leren om met het OV of met de 
fiets naar de binnenstad te ko-
men. Ook gaan we kijken of we 
kunnen sturen door parkeerta-
rieven te wijzigen en betaald 
parkeren in een groter gebied in 
te voeren.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 
Bouwen op de grens van 
de historische binnenstad 
 

et CDA staat voor het 
behouden en bescher-

men van onze historische 
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binnenstad. Dat betekent 
geen hoogbouw, maar histo-
riserend bouwen en passend 
in de omgeving. Met de be-
grenzing op het water is dat 
gelukt voor de Post-NL-
locatie.  
 

nlangs lag het Plan Looiers 
voor, een bouwplan op de 

locatie van de voormalige gara-
ge Zijp met twee gebouwen van 
respectievelijk 11 en 6 hoog, 
gelegen op de rand van onze 
historische binnenstad. Een las-
tig punt dus voor het CDA. Een 
gebouw van 11 verdiepingen 
past volgens onze uitgangspun-
ten niet op deze locatie. 
 

 
 

Plan Looiers 
 

U kunt zich voorstellen dat we 
er dan ook graag een paar 
woonlagen wilden afhalen en 
het hoogste gebouw daarmee 
terugdringen naar maximaal 8 
verdiepingen, maar liever nog 
lager. Besturen is echter soms 
ook lastige keuzes maken. Het 
CDA vindt het belangrijk dat wij 
respectvol omgaan met onze 
inwoners, maar dat geldt ook 
voor onze ondernemers en pro-
jectontwikkelaars. Met een 
enorme bouwopgave en weinig 
tot geen eigen grond hebben 
wij ook hen hard nodig. 
 

at betekent dat je als 
overheid ook betrouwbaar 

moet zijn, dus niet achteraf 
heldere en door de raad demo-
cratisch vastgestelde kaders en 
afspraken zomaar terugdraaien. 
Het CDA heeft daarom ondanks 
onze persoonlijke voorkeur toch 
ingestemd met dit plan dat bin-
nen de door deze raad gestelde 
kaders valt én voorziet in extra 
woningen die bijdragen aan het 
terugdringen van onze woning-
bouwopgaven. 
 

Pascal Verkroost,  
fractievoorzitter 

Huisvesting van status-
houders in Purmerend 
 

ijdens de commissie 
Samenleving van 6 de-

cember is een pittige discus-
sie gevoerd over de huisves-
ting van statushouders in 
Purmerend.  
Dit naar aanleiding van een 
bespreeknotitie van de Stads-
partij en een initiatiefvoorstel 
van de PVV. CDA Purmerend wil 
duidelijk maken dat de huisves-
ting van statushouders niet het 
probleem is van de huidige lan-
ge wachtlijsten.  
In Nederland staat voorop dat 
wie vlucht voor oorlog of ge-
weld recht heeft op bescher-
ming. Een asielzoeker die als 
vluchteling wordt erkend krijgt 
de vluchtelingenstatus en wordt 
een statushouder. Ze mogen 
een opleiding volgen en wer-
ken. Als statushouders van 
rijkswege aan Purmerend wor-
den toegewezen, worden het 
uiteindelijk ook Purmerenders. 
Voor CDA Purmerend is het 
belangrijk dat wie in nood is, 
kan rekenen op ondersteuning. 
Dat geldt voor iedereen, voor 
alle Purmerenders. Dat heeft te 
maken met onze uitgangspun-
ten gerechtigheid, verantwoor-
delijkheid en solidariteit. Dat 
gaat hier over wetgeving en 
over normen en waarden.  
 

ie heeft er meer voorrang 
op een woning? Een moe-

der en kind die zonder partner 
moet inwonen bij haar ouders, 
iemand die na scheiding noodge-
dwongen moet samenleven met 
de voormalige partner of iemand 
die door oorlog- of natuurgeweld 
is verdreven van huis en haard. 
Dat zijn lastige keuzes in deze 
tijd van woning-schaarste en het 
is goed dat we hier regels voor 
hebben opgenomen in de huis-
vestingsverordening.  
 

 
Lange wachtlijsten niet veroorzaakt 

door huisvesting statushouders 

De frustratie over de lange 
wachtlijsten is voelbaar en be-
grijpelijk. Het wijzigen van de 
landelijke wetgeving per 1 juli 
2017 ontslaat de gemeente niet 
van de wettelijk verplichting om 
statushouders te huisvesten.  
 

 
 

Van asielzoeker naar statushouder. 
Hoe regelen wij de huisvesting? 

 

Het schrappen biedt wel ruime-
re mogelijkheden om geschikte 
huisvesting te regelen. Denk 
aan meerdere statushouders in 
één woning of het ombouwen 
van kantoorpanden. 
In de beantwoording van de 
schriftelijke vragen van de 
Stadspartij is het college hier 
uitvoerig op ingegaan. Het CDA 
is het eens met het tot nu toe 
gevoerde beleid.  
Hoe groot is de druk vanuit de 
samenleving om regelgeving 
rond de huisvesting van status-
houders te wijzigen? 
 

lechts vier gemeenten zijn 
daadwerkelijk van plan hun 

beleid aan te passen, consta-
teert de Volkskrant uit een 
rondgang langs 186 van de 380 
gemeenten. Castricum heeft 
besloten dat asielzoekers bin-
nenkort geen voorrang meer 
krijgen op andere woningzoe-
kenden. In Medemblik, Stichtse 
Vecht en Westland staat dezelf-
de maatregel in het lokale coali-
tieakkoord.  
 

Uit de inventarisatie van de 
krant blijkt dat het mogelijk 
wijzigen van de regels in zeker 
26 andere gemeenten een dis-
cussiepunt is. Alkmaar en Uit-
geest hebben volgens de Volks-
krant stilzwijgend de voorrangs-
regeling aangepast, maar ook 
afspraken met woningcorpora-
ties gemaakt over huisvesting 
van statushouders. In de prak-
tijk zou er niets zijn veranderd. 
De verplichting om statushou-
ders te huisvesten blijft. 
Het mag duidelijk zijn dat we 
het initiatiefvoorstel van de PVV 
niet steunen vanwege de in-
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houd en oplossingsrichting: 
“Om de wachtlijst niet onnodig 
langer te maken, dient de voor-
rang van statushouders ge-
schrapt te worden.” Dit is niet 
uitvoerbaar. 
 

De Stadspartij stelde eerder 
aan het College de volgende 
schriftelijke vraag: “Is het Col-
lege het met de Stadspartij 
eens dat er ook alternatieven 
zijn voor de huisvesting van 
statushouders i.p.v. sociale 
huurwoningen”? 
 

Het CDA wil deze vraag als op-
lossingsgericht zien. Het wijzi-
gen van de wetgeving per 1 juli 
2017 biedt ruimere mogelijkhe-
den om geschikte huisvesting te 
regelen. 
We staan ook hier achter het 
college als deze antwoord 
voortdurend op zoek te blijven 
naar mogelijkheden om het 
aanbod aan sociale huurwonin-
gen uit te breiden voor alle 
Purmerenders en statushouders 
die aangewezen zijn op dit deel 
van de woningvoorraad.  
Tijdens het debat deed Wet-
houder Kroese het voorstel om 
in een presentatie en gevolgd 
eventueel door een klankbord-
groep de mogelijkheden op 
constructieve wijze te bespre-
ken. Het CDA heeft hieraan 
steun gegeven. 
 

 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 

 
Ontmoeting met de 

CDA-fractie van Meppel 
 

p een door zon overgo-
ten dag vertrokken we 

met ons team richting Dren-
the. Met de bedoeling om 
eens in een ander leef-en 
woongebied te horen wat 
daar zoal speelt in de ge-
meenteraad. We hadden een 
afspraak met de CDA-fractie 
van Meppel om daarover te 
brainstormen.  

Bij de ontmoeting bleken ze 
velen van ons al te kennen via 
de vlogs van onze wethouder.  
 

 
 

Op bezoek in Meppel 
 

Dat was meteen een goede 
binnenkomer want ze waren 
daar zeer enthousiast over. 
Onder het genot van een hapje 
en drankje ontstond een leven-
dige uitwisseling en discussie 
over de verschillen in onze ma-
nier van werken en problemen 
die in beide gemeente spelen. 
Zo blijkt in de omgeving van 
Meppel het woningtekort niet te 
spelen terwijl dat bij ons een 
hot item is. 
Daarentegen is hier rond Pur-
merend het openbaar vervoer 
veel beter geregeld. Het ontlok-
te jaloerse kreten toen wij over 
onze busverbindingen spraken. 
Daar lagen voor Meppel nog 
veel verbeterpunten. 
Natuurlijk kwam ook ter sprake 
hoe het contact met de burgers in 
beide gemeente verliep. Wij ken-
nen het praat met de raad, daar 
hebben de burgers voor de com-
missievergadering gelegenheid 
om hun punten in te brengen. 
Groot verschil was ook dat 
Meppel slechts een commissie-
vergadering per maand heeft, 
tegenover wij drie opgesplitst in 
verschillende thema’s. 
Ook onze tien minuten spreektijd 
per fractie per vergadering wekte 
verbazing. Hoe kom je dan tot 
een goed debat en besluitvor-
ming? We konden ze geruststel-
len dat dat wel goed zat.  
Al met al was het een gezellige 
en leerzame ontmoeting. 
 

Petra v.d. Laan, commissielid 
 

Stichting Roze en 
Regenboog wint 

‘Lokaal Compliment’ 
 

etra van Schie, vrijwilli-
ger van Stichting Roze 

en Regenboog, kreeg vrijdag 
14 december het Lokaal 
Compliment uitgereikt uit 

handen van wethouder Paul 
van Meekeren. Speciaal voor 
het project ‘In&Out’.  
Het CDA steunt LOKAAL 
COMPLIMENT van harte. We 
hebben bij de begrotingsbehan-
deling een voorstel ingediend 
om de eerste tien genomineer-
den vanaf 2019 te belonen met 
een geldbedrag. Het college 
heeft besloten om het aange-
nomen voorstel al in 2018 te 
laten ingaan.  
Deze jaarlijks terugkerende 
prijs van 1.000 euro wordt uit-
gereikt aan een vrijwilligersor-
ganisatie die zich inzet voor de 
Purmerendse samenleving. Dit 
jaar was de gemeente op zoek 
naar vrijwilligers die zich inzet-
ten voor jonge kinderen onder 
de 18 jaar. 
 

rijs voor In&Out 
In&Out is onderdeel van de 

stichting Roze en Regenboog 
Purmerend. Deze stichting zet 
zich in voor lesbiennes, homo-
seksuelen, biseksuelen, trans-
genders en ook voor heterosek-
suelen. Petra van Schie zet zich 
al jaren in voor stichting ReR. 
Zij organiseert bijvoorbeeld 
voorlichting op scholen. Zij ver-
telt haar verhaal aan verschil-
lende klassen in het voortgezet 
onderwijs en organiseert de 
maandelijkse jongerenactiviteit 
In&Out in jongerencentrum 
Com-ic. Hier kunnen jongeren 
elkaar ontmoeten. De jury was 
vooral onder de indruk van de 
inzet van Petra van Schie: “Zij 
zorgt ervoor dat jongeren een 
plek hebben om elkaar te ont-
moeten. Een plek waar zij zich-
zelf kunnen zijn en waar een 
luisterend oor aanwezig is om 
naar hun verhalen te luisteren. 
Dit doet zij met hart en ziel.” 
 

 
 

Paul van Meekeren en Petra van Schie  
 

Extra prijs voor Kledingbank 
e extra prijs van 500 euro 
van het Coöperatiefonds 

van Rabobank Waterland ging 
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naar de Kledingbank. De initia-
tiefneemster, Chantal van Els-
land, bestierde de Kledingbank 
vanuit haar huis. Sinds vorig 
jaar hebben ze een plek in 
wijkplein Weidevenne. Ze hel-
pen iedereen en zo ook ouders 
met kinderen aan kleding. “Dat 
doen zij niet alleen”, vermeldt 
de jury: “Je komt binnen en er 
is een kop koffie en een goed 
gesprek mogelijk. Alles is be-
spreekbaar: als er luiers, een 
babykamer of andere zaken 
nodig zijn, doen ze een oproep 
op Facebook.” De vrijwilligers 
stoppen heel wat uren in het 
ophalen en uitzoeken van de 
spullen. Het is een plek waar 
iedereen met een kleine porte-
monnee op terug kan vallen. 
 

Activiteiten voor kinderen 
Jonge vrijwilligers 

e gemeente kreeg dit jaar 
maar liefst 60 aanmeldin-

gen voor het Lokaal Compli-
ment. De gemeente Purmerend 
was dit jaar op zoek naar vrijwil-
ligersactiviteiten die zich richten 
op jonge kinderen tot 18 jaar. 
Voor de jury was het dit jaar 
weer moeilijk om te kiezen uit al 
deze aanmeldingen. Eigenlijk 
verdienen ze allemaal een Com-
pliment. En dat is dan ook ge-
beurd. Alle andere acht genomi-
neerden, waaronder de Herder-
tjestocht van de Protestante 
Gemeente kregen 250 euro voor 
hun activiteit en vijf vrijkaartjes 
per organisatie voor de ijsbaan 
op de Koemarkt tijdens het eve-
nement Winters Purmerend. 
 

 
 

De Herdertjestocht van de PGP 
 

Jury 
e jury bestond uit wethou-
ders Harry Rotgans en Paul 

van Meekeren en Rob de Neve 
en Erika Hes van het Coöpera-
tiefonds van Rabobank Water-
land. Tijdens een feestelijke 
bijeenkomst op de Koemarkt 

naast de ijsbaan tijdens Winters 
Purmerend werd de winnaar 
van het Lokaal Compliment 
2018 bekendgemaakt. 
 

Annemiek Nuijens, raadslid 
 

Hoornse brug 
weer in gebruik 

 

e afgelopen drie maan-
den is de Hoornse brug 

afgesloten geweest vanwe-
ge groot onderhoud.  
 

 
 

Inhangen van de brugval onder het 
wakend oog van Eveline Tijmstra 

 

Onderhoud aan de Hoornsebrug 
was hard nodig. Grote delen van 
de in de jaren ’60 van de vorige 
eeuw gebouwde brug waren aan 
vervanging toe. De afgelopen 
maanden heeft Ooms Construc-
tion hard gewerkt aan het grote 
onderhoud. Zo vervingen zij het 
beweegbare deel van de brug, 
maar ook de besturingsinstalla-
tie en de mechanische aandrij-
ving zijn vernieuwd. Verder is er 
betonschade gerepareerd, nieuw 
leuningwerk geplaatst en het 
brugdek versterkt. Ook zijn de 
aansluitende wegen opnieuw 
geasfalteerd. 
 

at ik het meest spannend 
vond in de afgelopen 

maanden was het vervangen 
van het beweegbare deel van 
de brug. De brugval heet dat. 
Dit is over het IJsselmeer hier-
heen gevaren en moest recht 
op gezet worden om de Beem-
sterbrug te passeren. En het 
past precies. Er was slechts 7,5 
cm ruimte over. Ik heb bewon-
dering voor vaarkunsten van de 
schipper die dit aandurft.  
 

e Hoornse brug is één van 
de belangrijkste toegangs-

wegen naar de binnenstad. 
Vervanging van de burg is 
dankzij alle betrokkenen en het 
geduld van alle inwoners vol-

gens planning en binnen het 
budget gerealiseerd. Een stukje 
Purmerend dat weer een be-
hoorlijke periode mee kan.  
 

Eveline Tijmstra, wethouder 
 

Vrijwilligersdiner 
schone stad 

 

egin december mocht ik 
alle vrijwilligers bedan-

ken die zich inzetten voor 
een schone stad.  
Het zijn betrokken inwoners 
van Purmerend, die regelmatig 
zwerfafval oprapen of een vuil-
nisbak geadopteerd hebben, 
waarmee zij het legen en bij-
houden van deze bak in de 
openbare ruimte voor hun re-
kening nemen.  
Ik moest terugdenken aan het 
moment dat ik voor het eerst 
zelf zwerfafval ging oprapen 
met een grijper. Dat was in 
2014. Dirk Groot, inmiddels 
bekend als de Zwerfinator, was 
toen net begonnen met het 
opruimen van zwerfafval en had 
Mona Keijzer, toen nog Tweede 
Kamerlid, gevraagd om een 
keer mee te lopen. We lieten 
Mona natuurlijk niet alleen 
gaan. Ik ontving Dirk en Mona 
bij mij thuis. Samen met veel 
mensen uit de fractie en het 
bestuur gingen we op pad. Ik 
moet eerlijk bekennen dat ik 
dat best spannend vond. Veel 
mensen keken je buiten ver-
baasd aan.  
 

 
 

Dirk Groot, inmiddels bekend  
als de Zwerfinator 

 

Anderen vroegen of ik een 
taakstraf had. Mensen zwerfaf-
val zien opruimen was niet 
normaal. We maakten een ron-
de door de Overwhere, het 
Kooimanpark naar het centrum. 
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De zak die je vast had werd al 
behoorlijk zwaar, zoveel afval 
lag er, en we moesten het hele 
eind nog terug. Sindsdien zie ik 
pas goed hoeveel zwerfafval er 
op straat ligt. Doodzonde voor 
het straatbeeld en niet goed 
voor het milieu.  
 

 
 

Op de voorgrond Annemiek, 
Mona, Eveline en Dirk (2014) 

 

Inmiddels is er gelukkig veel 
veranderd. Mensen die zwerfaf-
val rapen ontvangen waarde-
ring en bemoedigende woorden. 
Ook is het aantal vrijwilligers 
dat dit doet enorm toegenomen 
– men steekt elkaar aan. In 
2016 is de gemeente gestart 
met het registreren van de 
vrijwilligers die zwerfafval rapen 
of een vuilnisbak geadopteerd 
hadden. Toen waren dat 91 
vrijwilligers. Inmiddels zijn dat 
er bijna 300! Zoveel, dat het 
bedanken van deze vrijwilligers 
niet meer op één avond paste.  
 

et afgelopen jaar hebben 
er veel activiteiten plaats-

gevonden die bijdragen aan een 
schone leefomgeving. Een paar 
voorbeelden: 
 

 De stad heeft voor de 2e 
keer meegedaan aan de Na-
tionale Opschoondag met 
tientallen vrijwilligers.  

 Diverse particuliere opruim-
acties, bijvoorbeeld met be-
hulp van geo-caching of on-
der het mom van lekker 
samen wandelen in de bui-
tenlucht. Een activiteit ge-
organiseerd door een 16-
jarige Purmerender.  

 Steeds meer winkelgebie-
den doen mee met de ver-
kiezing van het Schoonste 
Winkelgebied. Van alle win-
kelcentra in Purmerend die 
meededen was Weidevenne 
het schoonste winkelgebied.  

 

Ook volgend jaar zijn er weer 
genoeg activiteiten gepland. 

Een mooie ontwikkeling vind ik 
dat we volgend jaar hopelijk 
een convenant afsluiten met 
een eerste basisschool, Het 
Baken. Rondom scholen ligt 
veel zwerfvuil en we gaan dat 
samen aanpakken. 
 

k wil alle vrijwilligers bedan-
ken die zich inzetten voor een 

schone stad. U bent van on-
schatbare waarde! Want alleen 
samen kunnen we zorgen voor 
een schone en leefbare stad.  
 

Eveline Tijmstra 
 

Realisatie Brandjes- 
oever stap dichterbij 

 

en meerderheid van de 
raad had vorige maand al 

‘ja’ gezegd tegen de bouw-
plannen aan de Brantjesoe-
ver en donderdag 20 decem-
ber konden wethouder Eveli-
ne Tijmstra en HSB Bouw 
directeur Camiel Honselaar 
dan eindelijk de overeen-
komst ondertekenen voor de 
bouw van 116 woningen, 
waarvan 18 sociale huur. 
 

Tijmstra is blij dat na een lange 
aanlooptijd – de eerste plannen 
dateren al van enkele jaren 
geleden – er nu toch meer 
woonruimte gerealiseerd kan 
worden. “Deze 116 woningen 
vlak bij de binnenstad zijn een 
prachtige aanvulling voor Pur-
merend. De Brantjesoever geeft 
straks echt een impuls aan het 
gebied rond de binnenstad.” 
Het plan Brantjesoever bestaat 
uit 26 eengezinswoningen, 72 
appartementen en 18 sociale 
huur en wordt gerealiseerd op 
het terrein tegenover het stad-
huis. In het oorspronkelijke 
plan was geen plek ingeruimd 
voor sociale huur. 
 

 
 

Wethouder Eveline Tijmstra en 
HSB Bouw directeur Camiel Honselaar 

 

e plannen van destijds 
kwamen tot stand in een 

participatietraject met omwo-
nenden, maar nog voordat ze 
konden worden uitgewerkt gooi-
de de crisis roet in het eten. HSB 
heeft een website met meer in-
formatie (www.brantjesoever.nl). 
Informatie over het plan is er 
nog niet op te vinden; die komt 
begin 2019 beschikbaar. Be-
langstellenden kunnen via de 
site wel al hun interesse ken-
baar maken. 
 

Met dank aan 
 RTV Purmerend 

 
Provinciale ALV 
goed bezocht 

 

p zaterdag 8 december 
hield CDA-afdeling Noord- 

Holland haar Algemene Le-
denvergadering in de Don 
Bosco school in Volendam. 
Vanuit Purmerend waren we 
vertegenwoordigd met en-
kele bestuursleden (Johri en 
Jan D.), fractieleden (Anne-
miek en Liesbeth), wethou-
der Eveline Tijmstra en CDA-
lid Kees Paul. 
 

 
 

Belangrijke onderdelen waren 
het vaststellen van het verkie-
zingsprogramma voor zowel de 
Provinciale Staten, alsmede 
voor de Waterschappen. Deze 
verkiezingen worden gehouden 
op 20 maart a.s. In deel sessies 
werden de ingebrachte amen-
dementen voor de verkiezings-
programma’s behandeld: voor 
de waterschappen waren er 17 
amendementen ingediend en 
voor het Staten verkiezingspro-
gramma circa 50. 
De amendementen van de Wa-
terschappen en van de PS-
verkiezingen konden voor het 
merendeel de toets van de pro-
grammacommissie doorstaan 
en werden veelal aangenomen. 
Zowel voor de Waterschapver-
kiezingen als voor de PS-
verkiezingen was vooral het 
punt van de wetlands een moei-
lijk punt.  

H 

I 

E 

D 

O 



Nieuwsbrief CDA Purmerend, januari 2019   8 

m de veenweidegebieden 
in Noord-Holland te behoe-

den voor verdere bodemdaling 
(met als gevolg grotere kans op 
overstromingen!) moet de wa-
terstand omhoog. Echter voor 
de vele tientallen boerenbedrij-
ven in Nood Holland is een lage 
waterstand essentieel om het 
boerenbedrijf te kunnen uitoe-
fenen. Dat vormt een duivels 
dilemma en een oplossing voor 
deze tegenstrijdige belangen is 
nog niet gevonden en zal zeker 
in de heel nabije toekomst nog 
heel veel overleg vergen.  
Een nauwkeurige formulering 
was daarom essentieel voor de 
verkiezingsprogramma’s. 
De kieslijsten waren al in voor-
gaande bijeenkomsten opge-
steld en werden nu officieel in 
deze ALV vastgesteld. 
 

erder stond op de agenda 
het afscheid van Marc Ha-

verkamp, die vele jaren het 
aanspreekpunt was voor alle 
CDA-afdelingen in Noord-
Holland. Er waren lovende 
woorden bij zijn afscheid en een 
luid en langdurig applaus!  
 

In de persoon 
van Linda 
Krijnzen-

Koekkoek 
heeft de pro-

vincie een 
opvolgster 
gevonden.  

Samengevat 
kunnen we 
terugzien op 

een goede en vooral goed geor-
ganiseerde ALV.  
 

Jan Dorrepaal, bestuurslid 
 

Waterschapsverkie-
zingen 20 maart 2019 

 

et zal inmiddels bekend 
zijn dat ik enkele maan-

den geleden ben gekozen tot 
lijsttrekker voor het CDA voor 
het Hoogheemraadschap Hol-
lands Noorderkwartier (HHNK)  
Zaterdag 8 december jl. vond in 
Volendam de Algemene Leden-
vergadering van het CDA-
Noord-Holland plaats. Tijdens 
deze ALV is ook het verkie-
zingsprogramma voor het HHNK 
vastgesteld. Het verkiezings-

programma bevat de plannen 
en ideeën van het CDA voor het 
HHNK voor de komende vier 
jaar. Het verkiezingsprogramma 
heeft als titel meegekregen: 
‘Inspelen op klimaatverande-
ring’. Ondanks dat het water-
schap al vele jaren zorgt voor 
waterveiligheid, de waterkwali-
teit en het voorkomen van wa-
teroverlast maken veel mensen 
zich namelijk zorgen over de 
enorme regenbuien van de laat-
ste jaren. Ook de extreem dro-
ge zomer van 2018 leidde tot 
veel problemen. En voor de 
landbouw komt daar nog de 
bodemdaling bij. Straks loopt er 
geen koe meer in de wei of 
gaan oogsten verloren. Het 
staat voor het CDA dan ook als 
een paal boven water dat HHNK 
als waterschap moet inspelen 
op de klimaatverandering.  
 

 
 

en kleine greep uit het 
verkiezingsprogramma:  

We regelen voldoende water-
berging om wateroverlast te 
voorkomen. Uiteraard worden 
deze waterbergingen bij voor-
keur niet gerealiseerd op agra-
rische gronden. Daarnaast zor-
gen we er samen met de ge-
meenten voor dat er bij hevige 
buien geen rioolwater in de 
sloten en kanalen stroomt of bij 
mensen omhoogkomt in het 
toilet. Ook willen we dat het 
waterschap actuele plannen 
klaar heeft liggen om bij toe-
komstige extreme droogte al-
lerlei problemen voor bewoners, 
de agrarische sector, het be-
drijfsleven en de natuur te 
voorkomen. En het CDA-HHNK 
vindt dat het waterschap dit op 
een manier moet aanpakken die 

open en naar buiten gericht is 
en dus samen met betrokkenen 
en de omgeving. 
 

k wens iedereen natuurlijk 
een ge-

lukkig en 
gezond 
2019. Maar 
eveneens 
wens ik dat 
er op 20 
maart heel 
veel men-
sen op het  
CDA zullen stemmen bij de Wa-
terschapsverkiezingen en na-
tuurlijk ook bij die voor de Pro-
vinciale Staten van Noord-
Holland. Daarom hoop ik dat u 
de komende maanden als CDA-
ambassadeur veel van uw ken-
nissen, vrienden en familie zou 
willen overtuigen om in maart 
op het CDA te stemmen.  

Zie ook: www.cda.nl/hollands 
noorderkwartier/actueel/nieuws/ 

 

Frank Frowijn, 
lijsttrekker CDA HHNK 

 

Bestuursmededelingen 
 

Bedankt als lid 
Dhr. W. Terra, Andesstraat 4, 
1448 TV Purmerend 
 

Dhr. M. Vooren, Hugo de Groot-
straat 67, 1441 KJ Purmerend 
 

Agenda 
 

CDA-verkiezingscongres:  
zaterdag 9 februari 2019 in de 
Kromhouthal in Amsterdam! 
 

Verkiezingen 
Woensdag 20 maart: verkiezin-
gen Provinciale Staten en Wa-
terschappen 
 

Kopij voor het aprilnummer 
voor 28 maart 2019 sturen naar 
kees.paul@upcmail.nl 
 

Bestuur 
 

Secretaris Mw. Sjoeky Brak 
 

Sawahstraat 43 
 

1448 BB Purmerend 
 

Telefoon: (0299)414600 
 

E-mail: sjoeky.brak@gmail.com 
 

Bankrekeningnummer:  
NL02 RABO 0125 7859 33 
t.n.v. CDA-Purmerend 
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Linda Krijnzen 

Frank Frowijn 


